



تعميم
GACA Circular

To: Airlines operating from and to the Kingdom and their agents and ground services providers for private aircraft.

إلى: شركات الطيران العاملة من وإلى المملكة ووكلائها ومقدمي الخدمات الأرضية للطائرات الخاصة.

Subject: Obligation compliance by airlines to send the latest version of (PNRGOV).

الموضوع: عدم إلتزام شركات الطيران بإرسال نموذج بيانات الحجز من نوع (PNRGOV) آخر إصدار.

Reference:

His Royal Highness the Minister of the Interior, telegram No. (99) Dated 29/1/1439H.

المرجع: برقية صاحب السمو الملكي وزير الداخلية رقم (٩٩) وتاريخ ١٤٣٩/١/٢٩ هـ.

Background:

Abovementioned Telegram comprises of the non-compliance of some airlines operating in the Kingdom of Saudi Arabia with sending Passenger Name Record (PNR) to the Passenger Registration System at the Ministry of Interior in accordance with approved format (PNRGOV).

نبذة: تضمنت البرقية أعلاه عدم التزم بعض شركات الطيران العاملة في المملكة العربية السعودية بإرسال بيانات الحجز (PNR) الى نظام تسجيل المسافرين بوزارة الداخلية بالصيغة المعتمدة لدى الوزارة وهي صيغة PNRGOV.

Instructions:

All airlines operating in the Kingdom of Saudi Arabia must send the latest version of passenger name record of type (PNRGOV) to (APP/PNR) system within three months as a maximum as of the date of this circular.

التعليمات: يجب على جميع شركات الطيران العاملة في المملكة العربية السعودية إرسال نموذج بيانات الحجز فقط من نوع (PNRGOV) آخر إصدار إلى نظام تسجيل المسافرين (APP/PNR) وعدم إرسال أي نوع آخر وذلك في غضون ثلاثة أشهر كحد أقصى اعتباراً من تاريخ هذا التعميم.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا توجد

رئيس الهيئة العامة للطيران المدني
President of the General Authority of Civil Aviation

عبد الحكيم بن محمد التميمي
Abdulahkim M. Altamimi